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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
Προς: Υπουργό Υγείας, κ. Θάνο Πλεύρη 
 
Θέμα: «Αποκλεισμός της Άρτας, χωρίς καμία θέση, στην πρόσφατη Προκήρυξη, για μόνιμο 

ειδικευμένο ιατρικό προσωπικό στο ΓΝ Άρτας  και στα Κέντρα Υγείας της ΠΕ Άρτας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
Όπως γνωρίζετε, τα Περιφερειακά Νοσοκομεία της χώρας και τα Κέντρα Υγείας, 

αντιμετωπίζουν σοβαρό πρόβλημα υποχρηματοδότησης και υποστελέχωσης των υπηρεσιών 
τους, με σοβαρές ελλείψεις τόσο σε ιατρικό όσο και σε νοσηλευτικό και λοιπό προσωπικό, 
αλλά και σε ιατροφαρμακευτικό εξοπλισμό.  

Από την πρόσφατη Υπουργική Απόφαση για προκήρυξη θέσεων μόνιμων ειδικευμένων 
γιατρών για τα Νοσοκομεία και τα ΚΥ της χώρας (ΑΔΑ: ΡΛΑΝ465ΦΥΟ-ΑΣΠ) συνολικού 
αριθμού 858 θέσεων, προκύπτει ότι καμία από τις θέσεις δεν αφορά στο Νοσοκομείο Άρτας 
ή στα Κέντρα Υγείας του Νομού. 

Ο αποκλεισμός αυτός της Άρτας είναι πέρα για πέρα αδικαιολόγητος και απαράδεκτος. 
Όπως αναφέρουν και οι εργαζόμενοι του ΓΝ Άρτας, σε κοινή ανακοίνωση του ΔΣ του 

Συλλόγου Εργαζομένων στο Νοσοκομείο και στα Κ.Υ Άρτας με την Τριμελή Επιτροπή των 
γιατρών Άρτας, αυτή τη στιγμή στο ΓΝ Άρτας, υπάρχουν 28 οργανικά κενά στις θέσεις της 
Ιατρικής Υπηρεσίας, με βάση το υπάρχον Οργανόγραμμα, ενώ περίπου 10 γιατροί βρίσκονται 
στα όρια της συνταξιοδότησης μέσα στην επόμενη διετία. Επίσης 4 γιατροί είναι ήδη σε 
παράταση παραμονής στην εργασία τους, για λόγους υπηρεσιακών αναγκών, και έχουν 
υπερβεί το  67ο έτος της ηλικίας τους. 

 Αντίστοιχα είναι και τα προβλήματα που αφορούν και στο υπόλοιπο, νοσηλευτικό και 
λοιπό προσωπικό. 

Αυτό έχει σαν αποτέλεσμα να υπολειτουργούν πολλές Κλινικές και Τμήματα ή να 
λειτουργούν με προσωπικό ασφαλείας στις βάρδιες.  

Ενώ και ο Προϋπολογισμός του Νοσοκομείου δεν καλύπτει τις αυξημένες ανάγκες του. 
Η υποχρηματοδότηση έχει επιπτώσεις και στον αναγκαίο ιατροτεχνικό εξοπλισμό που 

απαιτείται, αλλά και στη μη αξιοποίηση του υπάρχοντος εξοπλισμού, όπως ενδεικτικά ο 
μαστογράφος, στερούμενοι έτσι οι πολίτες της δυνατότητας να έχουν αυτή την υπηρεσία. 

Επίσης σας είναι ήδη γνωστά τα προβλήματα ελλείψεων προσωπικού και λειτουργίας των 
Κ.Υ Άρτας. 

Κύριε Υπουργέ, 
Στην περίοδο της πανδημίας, το Νοσοκομείο Άρτας και οι μονάδες πρωτοβάθμιας υγείας 

του Νομού, δεν ενισχύθηκαν και δεν στηρίχθηκαν όπως θα έπρεπε. 
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Επίσης, το Νοσοκομείο της Άρτας εξυπηρετεί μια ευρύτερη περιοχή και δέχεται ασθενείς 
από τους γειτονικούς Νομούς, Πρέβεζας, Λευκάδας, Αιτωλοακαρνανίας, αλλά και ορισμένες 
περιοχές των Ιωαννίνων. 

Έτσι οι πραγματικές ανάγκες του ΓΝ Άρτας είναι αυξημένες και δεν καλύπτονται από το 
υπάρχον Οργανόγραμμα. 

Κύριε Υπουργέ, 
Επειδή, το ΓΝ Άρτας και τα Κέντρα Υγείας του Νομού αντιμετωπίζουν σοβαρό πρόβλημα 

υποστελέχωσης αλλά και υποχρηματοδότησης. 
Επειδή, είναι άμεση και επιτακτική η ανάγκη για την πλήρωση των κενών θέσεων  τόσο στο 

ΓΝ Άρτας, όσο και στα Κέντρα Υγείας του Νομού, 
Επειδή, είναι αναγκαία η σύσταση νέου Οργανογράμματος, 
Επειδή, θα πρέπει να ενισχυθεί ο καίριος ρόλος των Περιφερειακών νοσοκομείων της 

χώρας, με την παροχή ποιοτικών υπηρεσιών για τους πολίτες και με τέτοιο τρόπο ώστε να 
διασφαλίζεται το βασικό αγαθό της υγείας, 

Επειδή, οι εξελίξεις όσον αφορά στο ΓΝ Άρτας είναι όλο και δυσμενέστερες, με επιβάρυνση 
του υπάρχοντος προσωπικού, όπως οι γιατροί πολλών κλινικών που έχουν εξαντλήσει τα 
όρια αντοχής τους, 

Επειδή, οι εξελίξεις αυτές, έχουν οδυνηρές συνέπειες για τους κατοίκους της περιοχής 
 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάσθε κύριε Υπουργέ: 
1. Για ποιό λόγο, και παρά τις δεδομένες ανάγκες και τα κενά που υπάρχουν, δεν 

προβλέπεται καμία θέση για μόνιμο ιατρικό ειδικευμένο προσωπικό στο ΓΝ Άρτας  και στα 
Κέντρα Υγείας της ΠΕ Άρτας, στην πρόσφατη Προκήρυξη με ΑΔΑ: ΡΛΑΝ465ΦΥΟ-ΑΣΠ; 

2. Σε ποιές ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε για την άμεση κάλυψη των ιατρικών κενών, 
με την Προκήρυξη θέσεων τόσο στο ΓΝ Άρτας, όσο και στα Κέντρα Υγείας του Νομού; 

3. Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου για το Νοσοκομείο της Άρτας και τα ΚΥ του 
νομού, όσον αφορά στη στελέχωσή τους και στην επαρκή χρηματοδότηση των αναγκών τους 
για την εύρυθμη λειτουργία τους; 

4. Είναι στις προθέσεις σας και πότε σκοπεύετε να προβείτε στη σύσταση νέου 
Οργανογράμματος για το ΓΝ Άρτας και τα Κ.Υ της Π.Ε Άρτας; 
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